
Рамуш Харадинај: Кад се у Србији говори о демаркацији они мисле на поделу и демаркацију схватају као деобу
субота, 23 јун 2018 16:39

Премијер Косова Рамуш Харадинај је на конференцији за штампу рекао да је још увек
рано причати о разграничењу са Србијом.

  

  

,,Демаркација је важан процес који се догађа између пријатељских држава. А са
Србијом не бих говорио више о томе када ће доћи и како. Када се у Србији говори о
демаркацији они мисле на поделу и демаркацију схватају као деобу“, рекао је Харадинај,
а преноси РТК.

  

(Данас)
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